



## Fællesbestyrelsen

Onsdag d.17. maj 2023 kl. 17.00 – 19.00

Der vil blive serveret brød til mødet.

Vel mødt i personalerummet i Nr. Nebel 😊

### Deltagere (udsendt til)

### Fraværende:

### Mødeleder:

Hans Martin Stage (formand), Jette Nygård (næstformand), Janni Linding Jessen, Tanja Willemoes, Andersen, Louise Christensen, Rebecca Lyhne Oster, Louise Skødeberg Nielsen, Sigfred R. Kyhn, Pernille Jørgensen/Anne Mette Østergaard (dagtilbuddet), Jens Vognsen, Thomas Sørup Mortensen, Heidi Danielsen, Gitte Sand, Anne Pedersen 9A, Hannah Kaalø Echers 9B, Mette Alsaker, Rikke Jæger Winther, Mette Kristina Sørensen, Lone Vendelbo, Lene Korsgaard

Gitte, Hannah, Anna, Pernille, Louise C. Janni,

Tid	Dagsorden	Referat
	Tjek på referat og dagsorden	Godkendt Der findes en ny dato for elevrøddernes deltagelse ved FBMøde.
15 min.	Status	Vi har ansat Mads, Louise, Mette og Signe til LK og NN. Mange gode ansøgere. 7.klasses opstart bliver rullende. Elevfremskrivninger indtil 2030 ser ikke gode ud, specielt ikke i NN. Det skal vi arbejde med i håb om tilflytning. Nye lærerrepræsentanter til FB pr. 01.08.23. Thomas og Heidi fortsætter. Marianne og Lisbeth vil være nye.

		<p>Kim (skolechef) vil holde foredrag 26.06.23 17.00 i NN for alt pædagogisk personale og FB, om elevmotiveret undervisning. I Lunde har de haft fællesspisning for nyankomne på skolen og god oplevelse med fælles arbejdsdag i lørdags.</p> <p>Dagtilbuddet har holdt navnefest for det nye navn Klatretræet. Generelt rigtig mange positive historier i Lunde pt.</p> <p>Drøftelse af hvordan vi får bredt de gode historier ud i medierne.</p>
<b>10 min</b>	<p><b>FB i juni:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Evt. ny dato for FB i juni</li> <li>- Høringssvar -Børne- ungepolitik /31. maj – 23 juni...</li> <li>- Sommerafslutning med spisning</li> </ul>	Ny dato bliver 19.06.23 med spisning 17.00-20.00
<b>20 min.</b>	<p><b>Evaluering af oplæg fra "Skole og Forældre"</b></p> <p><b>Hvad er vores næste skridt?</b></p>	En godt og relevant oplæg. Ved arbejdet med principper kunne det være en ide at sætte ekstra tid af en aften til det, så det er muligt at gennemarbejde dem inden for en rimelig tidsramme.
<b>45 min.</b>	<p><b>Skole/hjem-samarbejde</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skole/hjem-samtaler</li> <li>- Forældreråd (drøftelse af nye modeller, forældrerådets rolle)</li> </ul>	<p>Drøftelse af hvordan vi bliver bedre til at etablere forældrenetværk. Tænke valg af forældreråd forskelligt, indskoling-mellemtrin-udskoling. Evt. årgangsnetværk i udskoling.</p> <p>Punktet sættes på igen 19.06</p>
<b>10 Min.</b>	<p><b>Datofastsættelse:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forældrerådsarrangement</li> <li>- Tema aften for elevrødder</li> </ul>	<p>Temaaften for elevrødder afholdes i oktober 2023</p> <p>Samlet møde for forældreråd skal afholdes sidst i september og data fastsættes på Juni FB-møde,</p>
<b>10 min</b>	<p><b>Dimission d. 21.6</b></p> <p>Hilsen fra FB?</p>	På mødet 19.06 laver FB en video til dimissionen. Alle forbereder 2 linjer til videoen.
	<p><b>Punkter til næste møde</b></p>	<p>Drøftelse af skolens deltagelse i undersøgelser (opfølgning).</p> <p>Tilsyn</p> <p>Meddelelsesbogen</p> <p>Antimobbestrategi</p>

<p>FORSLAG TIL KOMMENDE TILSYN</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Budget</li> <li>- 2-voksenordning</li> <li>- Fravær</li> </ul>

<ul style="list-style-type: none"> <li>- Bevægelse</li> <li>- Kreative fag</li> </ul>	
<b>UDFØRTE TILSYN</b>	
2021/22	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Inklusion/AKT</li> <li>- Budget</li> <li>-</li> </ul>
2022/23	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Digitale strategier</li> <li>- Budget</li> <li>-</li> </ul>